

בשליש

בשבט בארכבה יiams להרשות שבת שנות חמישת אלפים
ושבע מאות שנים וארבעה לבריאת עולם למן שאט
מןין כאן בירוסלאם במדינת עגלאנד איך החתן מיכאל

בן מתיו וגיטל העמומה שעפער אמר לה להרא
מיתרcta פאליגע בת מארק וטאמארא המיטה טובשטיין הויא לאלגער כרת משה וישראל ואנא אפליה
וואיקר ואיזון ואפרנס יתיכי ליכי כהלהט עברין יהודאי רפלחן ומוקריון חניון ומפרנסן לנשוחן בקושטה
ויהובנה ליכי בסוף מטרכטיכי ווי מעאה רחו ליכי ונוונכי וכסטותיכי וספיקיכי ומיעל
להתיכי כארוח כל ארעה זגבייאת מתרטטא פאליגע בת מארק דראחות לה לאנטז לאשתוטז

ענניה בצעתא לך ניא זת בזיהו באהבה ובאהבה בשלום ובברית בנהנה דנש וזראן ודין

נדוניא והגעלת לה מבי אהבה בין בכשה בין ברהב בין בתכשטיין במאו לדבשא בשיטמי

דריה וbeschmoeshi דערסא הכל קבל עלי מיכאל חתן רען בחמשין זוקים בסוף צורף זונגי מיכאל חתן רען והוסיף לה מן רילה שוד חמישין
זוקים בסוף צורף אחרים גאנץ סך הכל מה קוקים בסוף צורף. וכן אמר מיכאל חתן רען אחריות שטר כתובתא דא נדוניא דין

ותספטא דא קבלות עלי ועל יורתי בטראי להתפרק מן כל שפר ארט גאנץ זונגען דאיתו לי תחת כל שפיא דקנאי ורעדת אנא
למקנא גאנץ דאיתו להזון אחריות כל הזון והזון אחריאן וערבען לפזרע מעוזן שטר כתובתא דא נדוניא דין ותוספטא
דא מאו ואפלו מן גאנז דעל כתפאי בחזי ובצחותי פון זונגען ולעלם. ואחריות וחומר שטר כתובתא דא נדוניא דין ותוספטא דא קבל עלי מיכאל
חתן רען כחומר כל שטרו כתובות ותוספות רונגן בכנות ישראל העשוין תקון חכמי וצרון לברכה. זונגען פון מיכאל חתן רען ומפרט פאליגע בת מארק
דא ייסיך ארצתא חדד מינזון לטזקי נושאוהן און אוונגעטיך נושאוהן בערכאות דרבניתא רישיל דין או דא למנא להבריה לבי דינא רבניות דרבנן ורבית
מרדשא דרבנן דארעתא ריקייא אט אודורייא דלא אספנטאואר ולא בסופשי רשתורי זונגען מיכאל בן מתיו וגיטל חתן רען למורת פאליגע בת מארק
וטאמארא מתרטטא דראומן מרת פאליגע בת מארק וטאמארא מתרטטא דא למיר מיכאל בן מתיו וגיטל חתן רען על כל מה רכוב וופרש לעיל במנא
רכסר למיניא ביה והכל שריר זוקים.

עד _____

עד _____

נאמן _____

נאמן _____

*Эта кетуба свидетельствует перед Гогом и всеми присутствующими, что в третий день недели четвертого числа
месяцаvat 57 64 года, соответствующего 27 дню января 2004 года, священный брачный договор был заключен в
Грайтон, Англия между женихом Ньюхл сын' юдора и ший от семьи епард*

и невестой Цолина дочь Йарак и' амафа от семьи' овштейн и что оба они провозгласили:

*Подтверждая завет нашего народа с Гогом, да будем мы посвящены друг другу этим юльцам. „а бу дут жизни наши
переплетены навеки, да будут сердца наши соединены в вере и надежде. „а бу дет дом наш богат мудростью и
благовением. Гезграницна любовь к тебе, и преданность мой беспредельна. Геру тебя в супруги в любви и нежности.
Геру тебя в супруги в преданности. „а бу дут сердца наши биться слитно в дни радости и печали. „а бу дет
совместная наша жизнь освещена наследием народа нашего. „а зиждется дом наш на ' оре и любви милосердной. „а
будет вечной моей любовь к тебе.*

*...тот брачный договор подписан с приложением печати в соответствии с законами и традициями, идущими от
Творца и 'ары через Ноисея и народ зраилев.*

*This ketubah witnesses before God and all those present that on the third day of the week, the fourth day of the month Shvat in the
year 5764 corresponding to the 27th day of January 2004 the holy covenant of marriage was entered into in Brighton, England
between the bridegroom Merlin son of Theodore and Sheila Shepherd and the bride Paulina daughter of Mark and Tamara
Tovshteyn and both declared:*

Affirming our people's covenant with God may we be consecrated to each other by this ring.

*Let our lives be intertwined forever. Let our hearts be united in faith and in hope. Let our home be rich with wisdom and
reverence. Limitless is my love for you, and my devotion without end. I take you to be mine in love and in tenderness. I take
you to be mine in faithfulness. May our hearts beat as one in days of joy as of trouble. May our life together be
illuminated by our people's heritage. May our home be built on Torah and lovingkindness. May my love for you last
forever.*

*This covenant of marriage has been signed and sealed according to the laws and traditions that
began with Abraham and Sarah and continued through Moses and the people Israel.*

Witness _____ Свидетель _____ Witness _____ Свидетель _____

Bride _____ Кевесма _____ Groom _____ † enix

Rabbi _____ Іаввин _____